
Université McGill – direction des ressources humaines. Mise à jour en avril 2017 téléchargez à partir du site : 
McGill University – Department of Human Resources. Updated April 2017 
Téléchargez à partir de / download from : 
http://www.mcgill.ca/hr/forms/

AUXILIAIRE D’ENSEIGNEMENT / TEACHING ASSISTANTSHIP
AFFICHAGE /POSTING

L’Université McGill souscrit à l’équité en matière d’emploi.
McGill University is Committed to Equity in Employment

Date de l’affichage(jj-mmm-aaaa)
Date of posting (dd-mmm-yyyy): 

Unité d’embauche & adresse:
Hiring Unit & address:Unit 

Date limite pour poser sa candidature (jj-mmm-aaaa)
Application Deadline Date (dd-mmm-yyyy): 
Titre du Cours
Course Title:

Numéro du Cours :
Course Number:

Heures de travail pour la session /
Hours of work for the term

Nombre approximatif de postes disponibles:
Approximate number of positions available: 

Dates de nomination (jj-mmm-aaaa) / 
Dates of Appointment (dd-mmm-yyyy)

Début / Start:
Salaire / Salary:

Fin / End:
Taux horaire / Hourly rate:

Pour la session / for theTerm:

Tâches requises / Required Duties: 

Qualifications requises / Qualifications required:

Exigences linguistiques (le cas échéant):
Language Requirements (if relevant): 
Name & Title of Course Supervisor:

Dept. Authorization: Date:

 

28-March-2024 Engineering - Dean's Office

23-April-2024

Engineering Economy
FACC 300

~50-82 hours 2

1-May-2024
1-May-2024

30-May-2024 $33.03

$1651.50-$2708.46

- Perform weekly office hours
- Respond to students' inquiries on the discussion board
- Correct (under supervision) selected questions in quizzes, midterms and
final exam

Must have taken FACC 300 (Engineering Economy) at McGill with a grade above B+ (or an
equivalent course elsewhere in an accredited North American engineering program). Priority will
be given to students who have mastered the use of a financial calculator and/or have taken
other business courses (e.g., Corporate Finance and Managerial Economics).

Raad Jassim

Dr. Nasim Razavinia 28-March-2024



Stipulation relative à l'immigration (obligatoire pour les candidats non canadiens sans résidence 
permanente qui  résideront  au Canada uniquement)  :  Conformément  aux  lois  canadiennes  et 
québécoises,  la  présente  offre  est  conditionnelle  à  l'obtention  d'une  autorisation  de  travail 
appropriée de la part de l'un ou de l'ensemble des organismes suivants, selon le cas : Citoyenneté 
et Immigration Canada, Immigration Québec et Emploi et Développement social Canada (EDSC). 
 
L'Université McGill recrute sur la base du mérite et s'engage fermement en faveur de l'équité et 
de  la  diversité  au  sein  de  sa  communauté.  au  sein  de  sa  communauté.  Nous  accueillons 
favorablement les candidatures des personnes racialisées et des minorités visibles, les femmes, 
les  autochtones,  les  personnes  handicapées,  les  minorités  ethniques  et  les  personnes 
d'orientation  sexuelle  et  d'identité  de  genre  minoritaires  des  orientations  sexuelles  et  des 
identités de genre minoritaires, ainsi que de tous les candidats qualifiés ayant les compétences 
et  les  connaissances  nécessaires  pour  travailler  de  manière  productive.  possédant  les 
compétences et les connaissances nécessaires pour s'engager de manière productive auprès de 
diverses communautés. 
 
Immigration Stipulation (Obligatory for non‐Canadian candidates without permanent residency 
who will reside in Canada only): In accordance with Canadian and Quebec law, the present offer 
is  conditional  upon  your obtaining  the  appropriate work  authorization  from any or  all  of  the 
following as applicable: Citizenship & Immigration Canada, Immigration Quebec and Employment 
& Social Development Canada (ESDC). 
 
McGill University hires on the basis of merit and is strongly committed to equity and diversity 
within its community. We welcome applications from racialized persons/visible minorities, 
women, Indigenous persons, persons with disabilities, ethnic minorities, and persons of 
minority sexual orientations and gender identities, as well as from all qualified candidates 
with the skills and knowledge to productively engage with diverse communities. 
 


